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انعکاس اخبار ورزش ایران
7منهای فوتبال

جهت حضور در اردوی تیم 
دختران والیبال

لیست 22 نفره 
خمسه

مســابقات قهرمانــی زیــر 16 ســال 
دختــران آســیا از 10 تــا 17 تیرمــاه 
سال 1402 به میزبانی چین برگزار 
خواهــد شــد و فاطمــه شــعبان 
خمســه، ســرمربی تیــم ایــران 
پــس از برگــزاری 3 مرحلــه اردوی 
انتخابــی پیش از آغاز ســال 1402، 
22 بازیکــن را به نخســتین اردوی 
آماده ســازی این تیــم دعوت کرد.

هانیه مقبلی، آیناز باقری، حدیث 
ارفــع رفیعــی، زهــرا نجــف بیــک، 
یلــدا جعفــری، کوثــر قبــادی، زهرا 
محمــدزاده، کیمیــا صفــری، لعیــا 
افزونــی، فهامــه جولانــی، عســل 
ولی پــور، نگیــن مطبوعــی، نــگار 
ملاحســینی، تینا حیــدری، نیلوفر 
محمدی، ســتایش رضایی، کیمیا 
ســهرابی، معصومــه قدمی، یســنا 
آهنکــوب، هســتی واحــدی، النــا 
همایونــی راد و هانیــا مقبلــی 22 
بازیکــن دعــوت شــده بــه دومیــن 

اردوی ایــن تیــم هســتند.
اردوی دوم آماده ســازی تیــم ملی 
والیبال زیر 16 سال دختران ایران 
از یکشــنبه آینــده آغــاز شــده و 

به مــدت 10 روز ادامــه دارد.
 

آغاز پلی آف لیگ برتر 
بسکتبال از امروز

 میزبانی مدعیان
از نبوغ و آویژه

تــر  بر لیــگ  ف  پلــی آ مرحلــه 
بســکتبال از امــروز  پنجشــنبه بــه 
میزبانــی شــهرهای گــرگان و آمــل 
و به صــورت 3 پیــروزی از 5 بــازی 

آغــاز می شــود. 
در رقابت هــای امــروز شــهرداری 
گــرگان به عنــوان تیم صدرنشــین 
بــه مصــاف آویــژه صنعت مشــهد 
مــی رود و کالــه میزبان نبــوغ اراک 

خواهــد بود.
ذوب آهــن اصفهان، مس کرمان، 
بــادان و مهــرام، دیگــر  نفــت آ
تیم هــای راه یافتــه بــه پلــی آف 
لیــگ برتــر بســکتبال هســتند که 
روز جمعــه 25 فروردیــن طبــق 
برنامــه، نخســتین بــازی خــود در 
مرحلــه یک چهارم نهایــی را برگزار 
می کننــد. در رقابت هــای ایــن 
چهــار تیــم کــه روز جمعــه آینــده 
برگزار می شــود، ذوب آهن با مس 
کرمــان و نفــت آبــادان بــا مهــرام 

رقابــت خواهنــد کــرد.
دو رقابتی که نزدیکتر از بازی های 
امروز بوده و کار مهرام و ذوب آهن 
بــرای رســیدن بــه نیمــه نهایــی 
بســیار دشــوارتر از نماینــدگان 

گــرگان و آمــل خواهــد بــود.
***

برنامهدیدارهایدوراولپلیآف:
امروز:

شــهرداری گــرگان - آویــژه صنعت 
مشهد، ســاعت 19:30

کالــه آمــل - نبــوغ اراک، ســاعت 
19:30

جمعه25فروردین:
ذوب آهن اصفهان - مس کرمان

نفت آبادان - مهرام

یکی از اخبار مهم والیبال طی روزهای گذشته، خبر پیوستن سعید معروف 
بـه شـهداب بـود. بازیکنـی کـه شـنیده می شـود توافق هـای اولیـه بـا او انجام 
شـده و قـرار اسـت در جـام باشـگاه های آسـیا بـا پیراهـن ایـن تیـم ایرانـی بـه 
میدان برود. معروف در دوره گذشته هم با پیکان در باشگاه های آسیا به 
میدان رفت و به عنوان قهرمانی رسید. اردوی شهداب بدون ملی پوشانش 

از 16 فروردین آغاز شـده اسـت.

سعید معروف

توافق قطعی با شهداب؟

محسـن رضوانـی رئیـس فدراسـیون شـنا، شـیرجه و واترپلـو دربـاره شـرایط 
واترپلـوی ایـران و امـکان جهانـی شـدن آن گفـت: »اگـر حـدود ۷ تـا ۸ سـال 
بـا یـک برنامـه درسـت و اصولـی، تیم ملـی واترپلـو بـا پشـتوانه ۳۰۰ تـا ۴۰۰ 
جوان 1۷ تا 1۸ سـاله در مسـیر درسـت حرکت کند، تعهد می دهم واترپلو، 
والیبـال دوم در کشـور خواهـد بـود. همـان مسـیری کـه ژاپنی هـا طـی کردند 

و حـالا فراتـر از آسـیا هسـتند.«

محسن رضوانی:

واترپلو می تواند والیبال دوم باشد

رئیـس فدراسـیون تیرانـدازی دربـاره لغـو اعـزام تیـم ملـی بـه هنـد در روزهـای 
پایانی سال گذشته گفت: »برای اعزام شما به هند تمام تلاش خود را انجام 
دادیم اما اتفاقی افتاد که نشد. شب عید ۳1 هزار دلار بابت پرداختی که باید 
۸-۷ سـال پیش انجام می شـد، از حسـاب فدراسـیون برداشـته شد. این پول 
باید برای اعزام تیراندازان به هند هزینه می شـد و به این ترتیب نتوانسـتیم 

تیـم را اعـزام کنیم.«

مرتضی قربانی:

شب عید 31 هزار دلار از حساب مان برداشتند!

 zخبر

درخشــش امیــر غفــور در لیــگ برتــر ســال 
1401، آنقدر به چشــم آمد که بهروز عطایی 
را مجــاب کنــد تــا او را بــه تیــم ملــی دعــوت 
کنــد. بازیکنــی که بعــد از المپیک از ترکیب 
تیــم دور مانــده بــود و این طــور بــه نظــر 
می رســید کــه دیگــر جایــی در تیم نداشــته 

باشــد. بــا این حال غفــور در فصلی که برای 
اولیــن بــار قهرمانــی در لیــگ برتــر را جشــن 
گرفــت، بــاز هــم فرصــت ایــن را پیدا کــرد تا 
مانند 13 – 12 ســال پیش، یک بار دیگر به 
تیــم ملــی دعــوت شــود. اتفاقــی که بــه نظر 
نمی رسید با واکنش منفی از سوی او دنبال 
شــود و پشــت خــط زن بــا تجربه تیــم ایران 

دلــش نخواهــد دوبــاره ملی پوش شــود.
روز گذشــته و در پــی ســفر لیســت اولیــه 
ملی پوشــان دعوت شــده بــه اردوی والیبال 
بــه ترکیه برای گرفتن ویــزای امریکا، غیبت 
امیــر غفــور تبدیــل بــه خبرســازترین اتفــاق 

شــد. غیبتــی کــه اگرچــه بــه طــور کامــل بــه 
منزله انصراف او از حضور در اردوی والیبال 
نیست اما شایعات و حرف و حدیث ها هم 
همگــی از بی میلــی او بــرای حضــور در اردو 

حکایــت می کنــد.
غفــور البتــه بــه تازگی به لیــگ والیبال عراق 
پیوســته و بــه همــراه میرزاجانپــور در ایــن 
لیــگ حضــور دارد. اتفاقــی کــه خــودش 
هــم گویــای ایــن نکتــه اســت کــه او از قبــل 
تصمیمــش را گرفتــه و قصــد آمــدن به اردو 

را نداشــته اســت.
غفــور طی روزهای گذشــته اولین بازی خود 

را بــرای تیــم گاز عراق انجام داد و هم اکنون 
در این کشــور حضور دارد.

 
پیشگیری از تکرار ماجرای سید؟

ســید محمد موســوی هــم در دوره گذشــته 
اردوی تیــم ملــی و قبــل از رقابت هــای 
قهرمانــی جهــان، به یکبــاره تصمیم گرفت 
از اردو بــرود. اتفاقــی که شــنیده می شــد به 
خاطــر مســائلی نظیــر کاپیتانــی و عــدم در 
نظــر گرفتــن جایــگاه ایــن بازیکن بــا تجربه 
بــوده کــه منجــر بــه دلخــوری شــده. حــالا 
غفــور که یک رقیب سرســخت مانند امین 

اسماعیل نژاد را هم در پست خود می بیند، 
بــه احتمــال فــراوان ترجیــح داده تــا بــا ایــن 
بازیکــن جــوان و آمــاده وارد رقابت نشــده و 
کار را به جایی نرســاند که از بازگشــت خود 

پشــیمان شــود.
در این میان ســید محمد موســوی هم جزو 
نفــرات دعوت شــده بــه اردو اســت که باید 
دیــد او در قبــال ایــن دعــوت چــه تصمیمی 
خواهــد گرفــت. آیــا بــا علــم تکــرار شــرایط 
گذشــته و کاپیتان نشــدن، یک بار دیگر به 
اردو خواهــد رفــت یــا او هــم همچنــان قیــد 

بــازی در تیــم ملــی را خواهــد زد؟

غیبت غفور در سفر ملی پوشان به ترکیه و تشدید یک شایعه

دست رد به دعوت عطایی؟

 zسوژه

بودجه 510 میلیاردی 
برای کمیته

دبیرکل کمیته ملی 
المپیک در پاسخ به 

این پرسش که بودجه 
کمیته ملی المپیک چه 
مقدار افزایش داشته 

است، می گوید: 
»بودجه ما 510 میلیارد 

شده است. قبلاً 230 
میلیارد بوده است و 

100 درصد رشد داشته 
است اما این مبلغ 

هم پاسخگو نیست و 
داریم تلاش می کنیم 

این مبلغ افزایش 
داشته باشد.«

ZOOM بررسی موضوعات روز ورزش در نشست هیأت اجرایی کمیتهبررسی موضوعات روز ورزش در نشست هیأت اجرایی کمیته

  IOCIOC از رضایت نصفـــه و نیمه  از رضایت نصفـــه و نیمه 
تا دلخـــــــوری از فوتبـــــــــــالتا دلخـــــــوری از فوتبـــــــــــال

نخستین نشست خبری مناف هاشمی 
در ســال جاری بعــد از نشســت هیــأت 
اجرایــی برگــزار می شــود. اولویت هــای 
ایــن روزهــای کمیتــه ملــی المپیــک در 
نشســت هیأت اجرایی بررسی شده؛ از 
موضــوع بودجه فدراســیون ها گرفته تا 
بررســی گزارش ایــران در هیأت اجرایی 
کمیتــه ملــی المپیــک. دربــاره موضــوع 
فدراســیون فوتبــال و تیــم امیــد هــم 
صحبــت شــده و در نهایــت حــرف بــه 
اینجــا رســیده کــه فدراســیون فوتبــال 
کوتاهــی می کند. خروجی بررســی همه 
ایــن مــوارد در نشســت خبــری منــاف 
هاشــمی، مطرح می شــود که به بخشی 

از آنهــا اشــاره می شــود.
 

IOC نسبتاً قانع شد
گــزارش ایــران دربــاره ابهام هــای کمیته 
بین المللــی المپیک در نشســت هیأت 
اجرایــی IOC مــورد بررســی قــرار گرفته 
اســت. منــاف هاشــمی دربــاره ایــن 
گــزارش و واکنــش IOC نظــر جالبــی 
دارد و می گویــد کــه کمیتــه بین المللــی 
المپیــک نســبتاً راضــی بــوده اســت: 
»گــزارش ما در نشســت هیــأت اجرایی 

کمیته بین المللی المپیک بررسی شد. 
بــا توجــه به مطالبــی که ما در رســانه ها 
دیدیــم و آنجــا خودشــان مطــرح کردند 
بــه نظر می رســد که نســبتاً از گزارش ما 
قانع شــده اند و به نوعی از ما خواســتند 
به عنــوان کمیتــه ملــی المپیــک روی 
مســائل ورزش ایــران بیشــتر نظــارت 
داشــته باشــیم تا مشــکلی برای جامعه 
ورزش و ورزشــکاران پیــش نیایــد. در 
عیــن حــال برای مــا نکته ای وجــود دارد 
کــه بایــد توجهات خــود را بیشــتر کنیم، 
خودمان را با کمیته بین المللی المپیک 
هماهنگ تــر کنیــم و حمایت هــای لازم 
را از ورزشــکاران داشــته باشــیم.« در 
لابــه لای صحبت هــای منــاف هاشــمی 
یــک نکته قابل توجه دیده می شــود. او 
می گویــد که از رســانه ها و اخبار متوجه 
شــده اند کــه نظــر IOC نســبتاً مســاعد 
بــوده کــه این مســأله قابل تأمل اســت!

 
توپ در زمین فدراسیون 

فوتبال
یکــی از موارد مهمی که مناف هاشــمی 
در نشســت خبــری دربــاره اش حــرف 
می زند، ماجرای تیم فوتبال امید اســت 

و عــدم همــکاری فدراســیون فوتبــال. 
دبیــر کل کمیتــه ملــی المپیــک در ایــن 
رابطــه می گویــد: »دو، ســه مــاه پیــش 
مــا پیشــنهاد دادیــم که حبیب کاشــانی 
به عنــوان سرپرســت تیــم فوتبــال امید 
باشد اما هیچ خبر دیگری نشده است. 
انتظــار رئیس کمیته ملی المپیک، من 
و جامعه فوتبال از فدراسیون این است 
کــه زودتــر تعیین تکلیف کننــد. فوتبال 
ایــران در شــرایطی اســت کــه می توانــد 
بعــد از 20 ســال در بازی هــای آســیایی 
نتیجــه خوبی بگیــرد. به همین خاطر از 
روزی که تیم جدید کمیته ملی المپیک 
مســتقر شد، ما به دنبال تعیین تکلیف 
هســتیم. بعد از ســه جلســه حضوری با 
دوســتان فدراســیون فوتبــال بــه توافق 
رســیدیم امــا متأســفانه دوســتان بــه 
دلایلــی کــه نمی دانــم چه چیزی اســت 
اقدام نکردند و خودشــان باید پاسخگو 

باشند.«
 

بودجه فدراسیون ها 2 برابر 
می شود

در نخســتین نشســت هیــأت اجرایــی 
کمیتــه ملــی المپیک در ســال جاری در 

ارتبــاط با بودجه فدراســیون ها صحبت 
و عنوان شــد که فدراســیون ها در ســال 
1402 دو برابر بودجه دریافت می کنند. 
منــاف هاشــمی، در رابطــه بــا آنچــه در 
این نشســت گذشــته، توضیح می دهد 
و می گویــد: »شــاخص های توزیــع 
اعتبــارات و کمــک بــه فدراســیون ها را 
مورد بررســی قرار دادیم. با تلاش هایی 
که در بحث بودجه داشــتیم، می توانیم 
بگوییــم کــه بودجــه نســبتاً بهتــر شــده 
اســت. رقمــی را ســازمان برنامه ریــزی 
و بودجــه تصویــب و اعــداد و ارقامــی را 
هــم مجلــس تصویــب کــرد کــه هنــوز 
جــداول نهایــی آن بــرای مــا ارســال 
نشــده اســت. امیدواریــم بــا توجــه بــه 
نیازهــای کمیتــه ملــی المپیــک بــرای 
رویدادهای بین المللی و کسب سهمیه 
المپیــک و همچنین افزایش قیمت ارز 
دچــار مشــکل نشــویم.« او در ادامــه از 
پیش بینــی حــرف می زنــد: »پیش بینــی 
مــا در مورد توزیع بودجه فدراســیون ها 
ایــن اســت که نســبت بــه ســال قبل دو 
برابــر آن را بــه فدراســیون ها بدهیــم 
و 100 درصــد رشــد داشــته باشــیم. در 
مــورد شــاخص های توزیــع بودجــه 

نیــز قــرار شــد ســه نفــر اعضــای هیــأت 
اجرایــی در جلســات مرکــز نظــارت و 
بــا حضــور خــود مــن بــه جمع بنــدی 
برســیم کــه شــاخص ها را نهایــی کنیــم 
و پرداخت هــا را در چهارچــوب قاعــده و 
قانون انجام دهیم و تلاش های موردی 
فدراســیون ها مــا را مجبــور نکنــد که به 
یک فدراسیون بیشتر پرداخت کنیم.«

 
 15 میلیارد برای 

مربیان خارجی
کــه  مهمــی  ت  عــا ضو مو ز  ا یکــی 
فدراســیون ها ایــن روزهــا درگیــرش 
هستند، بحث افزایش قیمت ارز است 
و هزینه هایــی کــه بایــد بــرای ســفرهای 
خارجی یا حتی مربیان خارجی پرداخت 
شــود. هاشمی با اشــاره به این موضوع 
از اختصــاص 15 میلیــارد تومــان بــرای 
پرداخــت هزینه هــای مربیــان خارجــی 
می گویــد: »کمیتــه 5 نفــره ای کــه ســه 
نفــر از اعضــای هیــأت اجرایــی عضــو 
آنها هســتند، تشــکیل می شــود و رقمی 
حــدود 15 میلیــارد تومــان را برای کمک 
بــه فدراســیون هایی کــه مربــی خارجی 

دارنــد، در نظــر گرفتیــم.«


